
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/2010 
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu  27 maja 2010r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
                                                            w Kozienicach              
 

 
Ad. 1. 
 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 14.30 otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
Posła na Sejm RP Pana Czesława Czechyry, Przedstawicieli Policji, Straży Pożarnej 
 i Przedstawiciela OSP, zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, 
oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 18  osób, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do 
podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę do porządku Sesji 
polegającą na wprowadzeniu informacji o sytuacji powodziowej  na terenie Gminy 
Kozienice jako punkt 4 proponowanego porządku sesji. 
Propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecnosci 18 Radnych bez 
uwag jednogłośnie. 
 
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
 
 

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Informacja o  sytuacji powodziowej  na terenie Gminy Kozienice 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
   5.1. – zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok, 
   5.2. – zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2009r SP ZOZ  
             „Przychodnie Kozienickie”  w Kozienicach,  
   5.3. – zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2009r.  Biblioteki  
             Publicznej Gminy Kozienice im. Franciszka Siarczyńskiego w Kozienicach, 

5.4. – zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2009r. Muzeum  
          Regionalnego w Kozienicach,  

   5.5. – opinii o projekcie Uchwały Rady Powiatu Kozienickiego w sprawie likwidacji  
          komórek organizacyjnych w SP ZZOZ w Kozienicach,   
5.6. – w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu  
          nieograniczonego nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy  
           Kozienice,               

   5.7. – w sprawie rozpatrzenia skargi. 
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6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje.  
8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
w obecności 18 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
 
Ad. 2. 
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr XLVI/2010 z dnia 05 maja 2010r. został przyjęty bez zastrzeżeń. 
 
Ad. 3. 
    W punkcie interpelacje i zapytania Radnych, głos zabrali: 
  
Radny Pan Edward Pułkowski  zapytał: 
-  Kiedy rozpocznie się modernizacja ulicy Gruszczyńskiej? 
 
Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał: 
- Czy realna jest kwestia  przywrócenia etatów lekarzy do szkół? 
 
Radny Pan Stanisław Kuźnar zapytał: 
- Kiedy i na jakich ulicach usuwane będą bariery architektoniczne dla osób 
niepełnosprawnych? 
- Dlaczego wypadł „Jarmark Królewski” z programu obchodów „Dni Puszczy 
Kozienickiej”? 
- Czy nie należałoby lepiej zadbać o promocję Klubu Sportowego Kozienice – 
Janików? 
- Czy windy dla osób niepełnosprawnych na Ośrodku Sportu i Rekreacji są sprawne, 
a jeśli nie to kiedy będą naprawione? 
 
Radny Pan Gogacz Andrzej zapytał: 
- Czy przewiduje się dodatkowe patrole Policji w wolne dni od pracy na Ośrodku 
Sportu i Rekreacji (w związku z dużą dewastacją i niszczeniem mienia)? 
- Jak u nas rozwiązny jest problem wydawania zaświadczeń osobom zameldowanym 
w Kozienicach a przebywających poza granicami Kozienic w związku z wyborami 
Prezydenckimi zarządzonymi na dzień 20 czerwca 2010r. ? 
Czy będzie wykonany remont ulicy Konstytucji 3 Maja od ulicy Radomskiej do 
przedszkola? Radny prosił, aby w pierwszej kolejności podjąć stosowne działania  
w tym kierunku. 
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Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 
-  Czy przy przebudowie ulicy Kolejowej jest możliwe wykonanie dodatkowego 
oświetlenia ulicy Kolejowej na odcinku około 300m? 
 
Radny Pan Wiesław Krześniak zapytał: 
-  Na jakim etapie są uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Aleksandrówka? 
 
Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 
- Kiedy zostanie wykonane przejście dla pieszych do jeziora w ulicy Bohaterów 
Studzianek? 
- Czy przewiduje się elektroniczne znakowanie bezpańskich psów? 
   
  Ad.4. 
      
          W punkcie tym ogólną informację na temat sytuacji powodziowej  
 t.j. o zagrożeniach i działaniach  jakie były podejmowane w ostatnim okresie czasu 
na terenie Gminy Kozienice t.j. od 19 maja do dnia dzisiejszego przedstawili kolejno: 
 
1/  Powiatowy Komendant Straży Pożarnej Pan Zbigniew Szczygieł,  
2/  Komendant Gminny OSP Pan Witold Adamski, 
3/  Poseł na Sejm RP Pan Czesław Czechyra,  
4/  Burmistrz Gminy Kozienice. 
5/Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda,   
 
           Burmistrz  Gminy Pan Tomsz Śmietanka poinformował o dobrej współpracy 
jaka układała się w tym okresie, nie było sporów kompetencyjnych, akcją dowodził 
Komendant Straży Pożarnej Pan Zbigniew Szczygieł w ścisłej współpracy ze 
sztabami Gminy i ciągłej współpracy ze Starostą Powiatu Kozienickiego. Wspomniał 
o pełnej aktywizacji społeczności lokalnej, o wizycie Premiera Pana Donalda Tuska 
na naszym terenie, mówił również o zabezpieczeniu żywieniowym, pomocy ze strony 
Gminy.  
           Reasumując, Burmistrz  podziękował za zaangażowanie tym którzy brali 
udział w akcji. 
Ogromne podziękowanie dla Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej, który 
kierował całą akcją. 
Była dyspozycyjność KGK oraz innych firm – była to powszechna mobilizacja  
i organizacja -  obrona była udana. 
 
           Następnie głos zabrała przedstawicielka Polskiego Czerwonego Krzyża, która 
przedstawiła apel Polskiego Czerwonego Krzyża, a następnie poinformowała 
 o prowadzonych akcjach charytatywnych na terenie Gminy. 
  

Apel Polskiego Czerwonego Krzyża 
 Mazowsze walczy z żywiołem. Potrzebna jest pomoc! W tej chwili najpilniejsze są 
środki czystości i dezynfekcji, koce, śpiwory, żywność i woda pitna. Woda przerywa 
kolejne wały, tysiące ludzi opuszcza miasta. Zalane są domy, budynki gospodarcze. 
Wiele osób straciło cały dobytek życia. Polski Czerwony Krzyż od razu podjął 
działania, mające na celu pomoc poszkodowanym. Uruchomiliśmy zapasy  
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z magazynów interwencji kryzysowej. Jako pierwsi wysłaliśmy pomoc dla 
mieszkańców powiatu płockiego. Transport zawierał butelkowaną wodę, konserwy, 
zupy w proszku, żywność o przedłużonej trwałości (chleb, dżemy, cukier, herbatę 
czystości, soki, pieluchy dla dzieci, mleko oraz inne artykuły potrzebne). 
 
Zarząd Rejonowy PCK w Płocku udostępnił z magazynu interwencyjnego łóżka 
polowe. Pozostałe Zarządy Rejonowe z Mazowsza także zbierają dary (informacje o 
Zarządach Rejonowych znajdują się pod tym adresem www.pck.org.pl/warszawa). 
Podany został numer konta: 93 1160 2202 0000 0001 6233 5614 z dopiskiem 
„Powódź 2010” oraz sms o treści POMOC pod numer 7364. 
 
W tej chwili najbardziej potrzebna pomoc to: 
środki czystości, środki dezynfekcyjne, wiadra, łopaty, rękawice gumowe, kalosze, 
peleryny, kurtki p/deszczowe, ubrania robocze, koce, śpiwory, materace, miotły 
różne, ręczniki, pościel, worki na śmieci, pampersy, odżywki i środki pielęgnacyjne  
dla dzieci, żywność o przedłużonej trwałości ( np. dżemy, konserewy, cukier, herbaty 
itd.) woda pitna niegazowana, latarki, baterie do latarek,  kartony do pakowania 
pomocy, taśmy pakowe. 
 
   Zbiórka darów na terenie Kozienic prowadzona jest codziennie ( oprócz sobót  
i niedziel ) w godzinach od 17.00 – 19.00 w budynku Starostwa Powiatowego  
( po Policji ) ul. Kochanowskiego.   
 
 Ad. 5.  
 
     Burmistrz Gminy p. Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 
 
    Przed przystapieniem do głosowania Burmistrz zgłosił poprawkę dot. przyznania 
środków w kwocie 500 000,00 na zarządzanie  kryzysowe w związku z powodzią. 
Więcej informacji w tej sprawie przedstawiła Dyrektor Wydziału Finansowego Pani 
Iwona Kania. 
Po czym Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Pani Lucyna Malec dodała kilka zdań 
na temat zarządzania kryzysowego . 
 
  Zgłoszona poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności  
17 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 
 
 
     Kolejny wniosek dotyczył zwiększenia środków na zagospodarowanie terenu 
rekreacyjnego na oś. Energetyki”    
Dyskusja dotyczyła niewiarygodności wykonawcy, który poinformował 
zamawiającego na piśmie, że rezygnuje  z uwagi na ograniczone moce przerobowe, 
nie mogąc w stanie zrealizować zamówienia i tym samym odstępuje od podpisania 
umowy. 
W dniu 24.05. 2010r. Zamawiający dokonał ponownego wyboru najkorzystniejszej 
oferty.  W celu realizacji zadania i podpisania umowy z wybranym wykonawcą 
niezbędne jest zwiększenie środków na zadaniu o kwotę 380 000,00 zł.  
 

http://www.pck.org.pl/warszawa
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W dyskusji głos zabrali: Radna Pani Grażyna Ziółek, Radny Pan Stanisław Kuźnar, 
Radny Pan Mirosław Markiewicz, Radny Pan Mariusz Ptaszek, Radna Pani Alicja 
Kordula. 
Dodatkowych wyjaśnień w tej kwestii udzielili: Burmistrz Gminy Pan Tomasz 
Śmietanka oraz Z-ca Burmistrza ds.Technicznych Pan Igor Czerwiński. 
 
Powyższa poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności  
18 Radnych przy czterech głosach wstrzymujących się.  
Poprawka uzyskała akceptację.  
 
  Po czym całość projektu uchwały w sprawie  zmian w uchwale budżetowej  na 
2010r. z uwzględnieniem przyjętych powyżej poprawek  został przyjęty w głosowaniu 
jawnym, wobecności 18 Radnych przy jednym głosie wstrzymującym się. 
Uchwała Nr XLVII/505/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2009r. SP ZOZ 
„Przychodnie Kozienickie” w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLVII/ 506/2010 w załączeniu do protokołu. 
         

- w sprawie zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2009r. Biblioteki 
Publicznej Gminy Kozienice im. Franciszka Siarczyńskiego w Kozienicach 

 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie 
Uchwała Nr XLVII/507/2010 w załączeniu do protokołu.  
     

- w sprawie zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2009r. Muzeum 
Regionalnego w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLVII/508/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie opinii o projekcie Uchwały Rady Powiatu Kozienickiego w sprawie 
likwidacji komórek  organizacyjnych w SP ZZOZ w Kozienicach  

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 
- Jakie skutki przyniesie likwidacja 11 komórek organizacyjnych, czy w zamian będą 
powołane inne? 
W odpowiedzi na powyższe głos zabrała Z-ca Dyrektora Szpitala Pani Mazur , która 
poinformowała, że zmiany – to czynnik ekonomiczny, zmiany nie spowodują 
ograniczeń do świadczeń.    
 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18  Radnych został 
przyjęty przy czterech głosach  wstrzymujących  się. 
Uchwała Nr XLVII/509/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  
nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy Kozienice   
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18  Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLVII/510/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
Zanim kolejny projekt uchwały Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pan 
Zenon Ośka przedstawił wypracowane stanowisko w tej sprawie. 
 
Następnie projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi  na bezczynność  
Burmistrza wraz z uzasadnieniem  przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan 
Mariusz Prawda. 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18  Radnych został 
przyjęty  przy siedmiu głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XLVII 511/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 6. 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy  Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Dot. modernizacji ulicy Gruszczyńskiej – Umowa na przebudowę ulicy 
Gruszczyńskiej wraz z infrastrukturą towarzyszącą została zawarta w dniu 25 maja 
2010r. Rozpoczęcie robót nastąpi w ciągu 14 dni od podpisania umowy. Planowane 
przekazanie placu budowy na dzień 1 czerwca 2010r. Zakończenie robót planowane 
jest na dzień 30.09.2010r.  
 
Do kwestii zatrudnienia lekarzy w szkołach ustosunkował się Dyrektor SPZOZ 
„Przychodnie Kozienickie” Pan Edward Błasz , który stwierdził że oficjalnej informacji 
na ten temat – brak. 
 
Dot. usuwania barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych – Bariery 
architektoniczne wzdłuż ciągów pieszych usuwane były w latach 2008-2009 
sukcesywnie według zgłoszeń w miejscach wskazanych przez Stowarzyszenie Na 
Rzecz Osób Niepełnosprawnych i ich Rodzin. Wzdłuż ulicy Warszawskiej  
w ograniczonym zakresie ze względu na zapowiedzianą przebudowę ulicy w ramach 
przebudowy drogi krajowej nr 79. Obecnie zakończono usuwanie barier 
architektonicznych w ul. Bohaterów Studzianek. Jeśli są bariery istotne, Burmistrz 
prosił Radnego o wskazanie tych miejsc, celem uzupełnienia. 
 
Dot. organizacji Jarmarku królewskiego prezentowanego przez twórców ludowych – 
„Jarmark Królewski” organizowany był przez organizację pożytku publicznego. 
Niestety w roku 2010 stowarzyszenia i organizacje skupiające twórców ludowych nie 
złożyły swojej oferty w ramach ogłoszonego konkursu. Nie mniej twórcy ludowi  
w ramach obchodów Dni Puszczy Kozienickiej będą prezentować swój dorobek 
artystyczny,  w czasie Pikniku Rodzinnego organizowanym nad jeziorem w dniu  
30 maja 2010r. Stoiska będą czynne od godz. 16.00. Informacja ta znajduje się na 
plakatach informujących w zakładce: - imprezy towarzyszące – pod nazwą: - 
wystawa twórców regionalnych. 
 
Dot. zakupu proporczyków dla Klubu Sporowego Kozienice – Janików – Możliwość 
zakupu proporczyków dla Klubu Sportowego Kozienice – Janików ze środków 
przeznaczonych na promocję, jest uwarunkowana zawarciem treści związanych  
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z Gminą i Klubem – służące ich obopólnej Promocji. Jednakże dużo lepszym 
rozwiązaniem (ze względu na dużą ilość klubów sportowych na terenie gminy 
Kozienice) byłoby zapisanie stworzenia i produkcji proporczyków klubowych  
w ofercie składanej przez klub w konkursie dot. pożytku publicznego, ponieważ 
wówczas wszystkie kluby mogą zająć się przygotowaniem własnych proporczyków. 
 
Dyrektor KCKRiS Marcin Zmitrowicz ustosunkował się co do sprawności wind na 
Ośrodku Sportu i Rekreacji poinformował, iż na OSiR znajduje się jedna winda na 
muszli koncertowej, która jest nieczynna z powodu wandalizmu. 
Burmistrz prosił Dyrektora o usunięcie awarii i jak najszybsze uruchomienie  
w sezonie letnim a następnie zabezpieczenie jej przed wandalizmem. 
 
W kwestii wzmożenia kontroli Policji, celem ochrony mienia na Ośrodku zabrał głos 
Zastępca Szefa Komendy Powiatowej Policji, który poinformował, że w sezonie 
letnim będzię wzmożona kontrola Policji, patrole piesze będą prowadzone  
w miejscach najbardziej zagrożonych. 
 
Głosowanie poza miejscem zamieszkania: 
- Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski poinformował, że Urząd Gminy wydaje 
zaświadczenia od poniedziałku do piątku. Wyborcy przebywający na terenie Gminy 
czasowo lub nigdzie niezamieszkali mogą złożyć wniosek o dopisanie do spisu 
wyborców. Wniosek można złożyć w ewidencji ludności Urzędu Gminy. Dla 
wyborców którzy przed dniem głosowania będą zmieniać miejsce pobytu, wydawane 
są zaświadczenia o prawie do głosowania. Zaśwaidczenie o którym mowa może 
uzyskać każdy na własne żądanie w Urzędzie Gminy w której jest zameldowany na 
pobyt stały i jest w stałym rejestrze wyborców. 
 
Dot. remontu ulicy Konstytucji 3 Maja od ul. Radomskiej do Przedszkola – Remont 
ulicy 3 Maja zostanie wykonany w ramach prowadzonych remontów cząstkowych 
nawierzchni ulic w najbliższych dniach, jeśli aura na to pozawoli. 
 
Dot. wykonania dodatkowego oświetlenia ulicy  Kolejowej na odcinku ok. 300m. 
Przebudowa ulicy Kolejowej obejmuje wymianę nawierzchni na odcinku od ulicy 
Młyńskiej do ulicy Przemysłowej i na tej części, w ramach modernizacji oświetlenia 
ulicznego, w bieżącym roku zostanie dodatkowo zamontowanych 7 szt. Lamp 
energooszczędnych. Odcinek od ulicy Przemysłowej do drogi powiatowej 1727W  
w Janikowie, na którym występuje zabudowa rozproszona, jest częściowo 
nieoświetlony. Budowa oświetlenia na tym odcinku wymaga opracowania 
dokumentacji projektowej. Wniosek do budżetu roku 2011. 
 
Dot. planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Aleksandrówka – Po 
utrzymaniu przez Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w mocy 
postanowienia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska o odmowie uzgodnienia 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 
Aleksandrówka, projekt planu jest przygotowywany przez biuro projektowe do 
ponownego uzgodnienia z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Pozostałe 
24 uzgodnienia są już uzyskane. Proces uzgodnienia z Regionalnym Dyrektorem 
Ochrony Środowiska rozpoczął się w styczniu 2009r. W wyniku zgłaszanych uwag 
przez RDOŚ proces ten przedłużył się do października 2009r. i zakończył się 
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negatywnym stanowiskiem – wyłączając część terenów przeznaczonych pod 
zabudowę. Stanowisko to utrzymał w mocy Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska. 
 
Dot. wykonania przejścia dla pieszych do jeziora w ulicy  Bohaterów Studzianek – 
Przejście dla pieszych zostało wykonane przez KGK Sp. z o.o. w obrębie 
skrzyżowania ulicy Bohaterów Studzianek, Zdziczów i ulicy  Krasickiego. 
Pomalowano pasy i wykonano oznakowanie pionowe. Roboty zgłoszono do odbioru 
w dniu 24 maja 2010r. 
 
Dot. znakowania bezpańskich psów – W roku bieżącym nie przewidujemy 
elektronicznego znakowania psów. Należy zwrócić uwagę na poprawę jakości 
sprzątania po psach. Będą zakupione specjalne zestawy. Burmistrz przypomniał 
dyrektorowi stosownego wydziału o wykonanie analizy kosztów związanych  
z dofinansowaniem sterylizacji psów. 
 
Ad. 7.  
  W punkcie wolne wnioski i zapytania  głos zabrali: 
 
          Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przypomniał, że  
27 maja – 20 lat temu odbyły się pierwsze wybory samorządowe (weszła w życie 
nowa ustawa o samorządzie terytorialnym), był to szczególny okres, nastąpiło wiele 
ważnych reform. Nowa regulacja wprowadziła nie tylko zasadnicze reformy 
organizacyjne i prawne ale przede wszystkim zmiany w mentalnosci i świadomości 
społecznej. Został ustalony cel aby gonić peleton państw Europejskich. 
Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że zwołuje XLVIII uroczystą sesję Rady 
Miejskiej w Kozienicach na dzień 17 czerwca 2010 godzina 10.00. po czym zapoznał 
zebranych z proponowanym porządkiem uroczystej sesji, zapraszając wszystkich 
zebranych, mieszkańców do udziału w uroczystej sesji. 
 
W dalszej części obrad Przewodniczący Rady zapoznał radnych z pismem 
mieszkańców sołectwa Łuczynów, które wpłynęło do wiadomości Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w dniu 26 maja 2010 roku dotyczące nieprawidłowości w związku  
z budową chodnika w miejscowości Łuczynów. Pismo to zostanie przesłane według 
właściwości do Starostwa Powiatowego w Kozienicach z prośbą o przekazanie 
informacji w tej sprawie. Ponadto  prosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Przestrzennej Budownictwa Komunikacji Bezpieczeństwa Publicznego, celem 
przeprowadzenia wizji lokalnej tego odcinka w miejscowości Łuczynów.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z pismem z dnia 25.05.2010 
zastępcy Burmistrza Gminy który wystąpił do Przewodniczącego Rady, aby  
w terminie do dnia 15.06.2010 udzielić opinii w formie pisemnej na temat projektu 
rozbudowy drogi nr 79  
 
W związku z tym , Radni zapoznali się z projektem rozbudowy drogi krajowej nr 79, a 
w szczególności zatok autobusowych, zatok postojowych, chodników, ścieżek 
rowerowych, przeanalizowali rozwiązania projektowe przedstawione na planie 
sytuacyjnym. 
        Ustalono, że  w kwestii tej Radni po sesji rozważą propozycję przedstawioną  
w dokumentach.  
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Ad. 8. 
  
Wobec zrelizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz. 18.00  XLVII   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 
 
 
 


